
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107
Om det digitale tinglysningssystem.
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 1
Ministeren bedes oplyse på hvilken baggrund, man ved indførelsen af virk-
somhedspant i 2006 undtog brugte biler, således disse ikke kunne omfattes af
virksomhedspantet. I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse, hvad der har
forandret sig, siden det ikke længere synes nødvendigt at undtage brugte bi-
ler, herunder om indførelsen af digital tinglysning spiller en rolle.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tom Behnke (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tom.Behnke@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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